



## Product Care & Liability Notice

**Thank You for Your Purchase:** We sincerely appreciate your business and hope you enjoy your purchase from Maslool Hunting Requisites Trading.

**Liability Disclaimer:** Please note that Maslool Hunting Requisites Trading is not liable for any injuries or damages resulting from the misuse or improper handling of our products.

**Safe and Responsible Use:** We encourage all customers to use our hunting knives, camping tools, and other items responsibly and in accordance with local laws and regulations.

**Product Maintenance:** Proper care and maintenance of your product will ensure its longevity and optimal performance.

**Usage Instructions:** For specific usage guidelines and maintenance instructions, please refer to the reverse side of this document.

**Contact Information:** For any queries or customer support, feel free to contact us at +971505041792; or email us at [info@maslool.ae](mailto:info@maslool.ae)

## العناية بالمنتج وإشعار المسؤولية

**شكرا لك على شرائك:** نحن نقدر ثقتك بشركة مسلول لتجارة ادوات الصيد و نتمني أن تستمتع بمنتجاتنا.

**إخلاء المسؤولية:** يرجى العلم أن شركة مسلول لتجارة ادوات الصيد غير مسؤولة عن أي إصابات أو أضرار ناتجة عن سوء استخدام أو التعامل غير المناسب مع منتجاتنا.

**الاستخدام الآمن والمسؤول:** نحث جميع العملاء على استخدام سكاكين الصيد وأدوات التخيم وغيرها من المنتجات بطريقة مسؤولة ووفقاً للقوانين واللوائح المحلية.

**صيانة المنتج:** العناية الصحيحة و الصيانة الدورية لمنتجك تضمن طول عمره و أدائه المثالي.

**تعليمات الاستخدام:** للحصول على إرشادات استخدام محددة وتعليمات الصيانة، يرجى الرجوع إلى الجانب الخلفي من هذه الوثيقة.

**معلومات الاتصال:** لأي استفسارات أو دعم للعملاء، لا تتردد في الاتصال بنا على +971505041792 أو التواصل عبر البريد الإلكتروني [info@maslool.ae](mailto:info@maslool.ae)



## GENERAL USAGE, STORAGE & MAINTENANCE. الاستخدام العام والتخزين والصيانة



**Tool Usage:** Use each tool for its intended purpose to avoid damage, use the hunting knives appropriately to prevent blade damage.

استخدام الأدوات: استخدم كل أداة للغرض المخصص لها فقط لتجنب الضرر استخدام السكاكين: استخدم سكاكين الصيد بشكل صحيح لتجنب تلف النصل



**Sharpening:** Regularly hone knives using a care kit file.

الشحذ: حافظ على حدة السكاكين بالشحذ المنتظم باستخدام مبرد من مجموعة العناية



**Safety:** Store tools away from children. Ensure safe usage. Keep knives and sharp tools out of children's reach.

السلامة: احفظ الأدوات بعيداً عن تناول الأطفال. تأكد من الاستخدام الآمن. احتفظ بالسكاكين والأدوات الحادة بعيداً عن تناول الأطفال.



**Storage:** Store gear in a cool, dry place. Maintain suitable humidity and temperature. For knives in a cool, dry place; use a sheath but avoid prolonged sheathing.

التخزين: احفظ المعدات في مكان بارد وجاف، و أيضاً ذو درجات رطوبة و حرارة منخفضة و ملائمة. احفظ السكاكين في مكان بارد وجاف؛ استخدم المحفظة الجلدية و تجنب حفظها في المحفظة الجلدية لفترات طويلة بدون عمل الصيانة الدورية



**Clean regularly:** avoid soaking. Lubricate with oil to prevent corrosion. Clean knives under running water and lubricate after cleaning.

التنظيف: نظف المنتجات بانتظام؛ تجنب نقعها في الماء. ادهن المنتجات بالزيت التنظيف والتشحيم: نظف السكاكين تحت الماء الجاري وادهنها بالزيت بعد التنظيف

By following these guidelines, you can ensure your general camping gear and specific hunting gear stay in good condition, ready for your next adventure.

باتباع هذه الإرشادات، يمكنك ضمان بقاء معدات التخييم العامة ومعدات الصيد المحددة في حالة جيدة، وجاهزة لمغامرتك القادمة.